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PAOOR.0012.3.4.2025.NJO 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 9/2025 
 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Miejskiej w Śremie odbytego  14 kwietnia 2025 r. o godz. 15:30 
w sali nr 24 Urzędu Miejskiego w Śremie, ul. Plac 20 Października 1. 

 
Przewodniczący Komisji zwołał posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury 

i Sportu Rady Miejskiej w Śremie na 14 kwietnia 2025 roku, zawiadomienie 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Radny – Tomasz Wojna, udział w nim wzięli 
Członkowie Komisji wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.  

Ponadto w  posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

1. Barbara Jabłońska   –  Naczelnik Pionu Edukacji i Usług Społecznych, 
2. Sławomir Ratajczak – Zastępca Burmistrza Śremu, 
3. Paweł Wawrzyniak – Przewodniczący Śremskiej Rady Sportu.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 otworzył posiedzenie, 
powitał Członków Komisji oraz zgromadzonych Gości. 

 Następnie przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu 8/2025 z posiedzenia Komisji. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania stypendium Burmistrza Śremu 
dla uzdolnionych uczniów w ramach Gminnego Programu Wsparcia 
Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

3. Sprawozdanie z pracy komisji od stycznia do kwietnia w roku 2025.  
4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

 
Ad 1. Przyjęcie protokołu 8/2025 z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji przekazał, że do protokołu 8/2025 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag.  

Wobec powyższego stwierdził, iż protokół z posiedzenia Komisji został 
przyjęty bez odczytywania. 
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Na tym punkt zakończono.   
 

Ad 2. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania stypendium Burmistrza Śremu dla 
uzdolnionych uczniów w ramach Gminnego Programu Wsparcia Edukacji 
Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży. 

Projekt Uchwały zreferowała Naczelnik PEU Barbara Jabłońska. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję w tym puncie obrad.  

W dyskusji głoś zabrali.  

Radny Zdzisław Żeleźny 
zapytał, dlaczego projekt uchwały uwzględnia nagrodę poza podium do 5 
miejsca, a nie do 6. 

Naczelnik PEU Barbara Jabłońska  
odpowiedział, iż do tej pory był taki zapis i on pozostał bez zmiany.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Wojna  
dodał, iż przedmiotowy projekt uchwały był opiniowany przez działaczy 
„śremskiego sportu”, a z własnego doświadczenia wie, że równie to bywa z 
ilością miejsc nagradzanych poza podium. Jedyną kwestią sporną podczas 
spotkania była średnia ocen uczniów, którzy ubiegają się o stypendium.  
 
Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania stypendium Burmistrza Śremu dla uzdolnionych uczniów w 
ramach Gminnego Programu Wsparcia Edukacji Uzdolnionych Dzieci i 
Młodzieży.  

Głosowano w sprawie: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (5)Krzysztof Lewandowski, Katarzyna Sarnowska, Jakub Strzelec, Tomasz 
Wojna, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
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Przewodniczący Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż 
przedmiotowy projekt uchwały w obecności 5 członków komisji, został 
jednogłośnie zaopiniowany pozytywne.  

(Opinia dotycząca projektu uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu).  

 
Ad 3. Sprawozdanie z pracy komisji od stycznia do kwietnia w roku 2025. 

(Projekt sprawozdania z działalności Komisji od stycznia do kwietnia w roku 
2025 stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  

Przewodniczący poinformował , iż sprawozdanie z działalności Komisji od 
stycznia do kwietnia w roku 2025, zostało przekazane Członkom Komisji wraz 
z zawiadomieniem. 

 Następnie zapytał Radnych czy zgłaszają uwagi do przedłożonego 
sprawozdania. 

W dyskusji głos zabrali.  

Radny Jakub Strzelec 
zapytał, dlaczego w sprawozdaniu jest punkt „Spotkanie ze Społeczną Radą 
Sportu na temat perspektyw rozwoju sportu w gminie Śrem”.  

Przewodniczący Komisji Tomasz Wojna 
odpowiedział, iż punkt nie został zdjęty z porządku obrad. Punkt został 
zrealizowany tylko zaproszeni goście nie przybyli na posiedzenie.  
 
Na tym dyskusję zakończono.  
 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania z pracy 
komisji od stycznia do kwietnia w roku 2025.  

Głosowano w sprawie: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  
ZA (5) Krzysztof Lewandowski, Katarzyna Sarnowska, Jakub Strzelec, Tomasz 
Wojna, Zdzisław Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 

(Sprawozdanie z działalności Komisji od stycznia do kwietnia w roku 2025 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
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Ad 4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

Przewodniczący Komisji poinformował, iż do Biura Rady wpłynęło pismo z 
Pionu Edukacji i Usług społecznych dot. oddelegowania dwóch przedstawicieli 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, zgodnie z zapisami uchwały Nr 
519/XLVI/2023 Rady Miejskiej w Śremie z dnia 22 czerwca 2023 r. w sprawie 
określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania nagród 
Burmistrza Śremu za osiągnięte wyniki sportowe zmienionej uchwałą NR 
584/L/2024 z dnia 31 stycznia 2024 r. o powołaniu komisji opiniującej wnioski 
o przyznanie nagród za wyniki sportowe.  

Następnie Przewodniczący Komisji zapytał radnych, kto chciałby zostać 
oddelegowany.  

Radny Jakub Strzelec dodał, iż bardzo często bierze udział w Kontroli 
Rewizyjnej, dlatego poprosi, aby pozostali członkowi wyrazi chęć pracy w 
Komisji zwołanej przez Pion Edukacji i Usług Społecznych.  

Swoją chęć wyraził Radny Krzysztof Lewandowski oraz po krótkiej namowie  
Radna Katarzyna Sarnowska. 

Następnie głos zabrał Paweł Wawrzyniak Przewodniczący Śremskiej Rady 
Sportu, który przeprosił członków Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, że nie 
mógł wstawić się z przyczyn służbowych na posiedzeniu w miejscu marcu br.  
 
Na tym dyskusje zakończono.  
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji – Tomasz 
Wojna podziękował za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym  Gościom, 
Członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 15:44. 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 
 
 
 

Przewodniczył 
 

PRZEWODNICZĄCY 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Tomasz Wojna  
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Załączniki: 
1) Zawiadomienie o komisji; 
2) Lista obecności Członków Komisji i lista obecności gości; 
3) Opinia dot. projektów uchwał; 
4) Projekt Sprawozdania z działalności Komisji od stycznia do kwietnia w 

roku 2025; 
5) Sprawozdanie z działalności Komisji od stycznia do kwietnia w roku 

2025; 
6) Raport z przeprowadzonych głosowań.  

 
 
 
Protokolant: 
Jolanta Napieralska  
Podinspektor  
 

 

 
 
 
 


